

HONG KONG INTERNATIONAL CULINARY CLASIC (HKICC) 2021 @ HOFEX WRAP-UP 香港國際美食大獎 2021 @ HOFEX 完滿謝幕 2021 9.7-9.9

The three-day competition was kicked off jointly by the Financial Secretary Mr Paul CHAN Mo-po and our HKCA President Daniel Menezes. We welcomed the 50 plus judges (including Worldchefs certified judges, rockies and local judges), and the 179 competitors joining the 16 categories of competition. 116 medals were awarded, with 2 Gold with Distinction and 22 Gold Medals. At the occasion, we also have some great turnout butchery demonstrations with MEATLAB. We want to take this chance to thank all the judges, competitors and our partners for making this possible. Look forward to welcoming you at the next HKCA event!

為期三天的比賽由財政司司長陳茂波先生和我們的協會主席文丹利共同拉開帷幕. 我們迎來了50多位評委(包括世界廚師聯會認證評委、實習評委和本地評委), 共有179名選手加入了16個類別的比賽. 共頒發獎牌116枚, 其中金牌2枚, 金牌22枚. 同場亦擧辦了多場精采的屠宰演示. 我們想藉此機會感謝所有使這成為可能的評委、參賽者和我們的合作夥伴. 期待下次再聚!

